

Date: 12/1/2021

التاريخ: 2021/1/12

Boursa Kuwait  
State of Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت  
دولة الكويت

Re: Supplementary disclosure letter – Board of Directors' results disclosure Amwal International Investment Company Board meeting ("Amwal")

الموضوع: افصاح مكمل – نتائج اجتماع مجلس الإدارة شركة أموال الدولية للاستثمار ("أموال")

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

Reference to the subject above, and in-line with Article 4-1-1 of Rule Book 10 (Transparency and Disclosure), and to the Company's previous disclosure letter dated Thursday, 27/12/2020, we are pleased to inform you that Amwal has completed the sale transaction for selling its stake in Al Shamel International Holding Company ("Al Shamel") (KSCC) for an amount of KD 335 thousand.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وإلى احكام مادة 4-1-1 من الكتاب العاشر (الافصاح والشفافية)، وإلى افصاح الشركة السابق بتاريخ الخميس 2020/12/27، يسرنا ان نحطيكم علما بأن شركة أموال قد اكملت صفقة بيع حصتها في شركة شركة الشامل الدولية القابضة ("الشامل") (ش.م.ك.م.) بقيمة 335 الف د.ك.

Also, please find attached the supplementary disclosure form.

كما تجدون مرفق نموذج الافصاح المكمل.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



سيد أكبر بخاري  
عضو مجلس الادارة والرئيس التنفيذي

Syed Akbar Bokhari

Board Member and Chief Executive Officer



افصاح مكمل

التاريخ:	12/01/2021
اسم الشركة المدرجة:	شركة أموال الدولية للاستثمار (ش.م.ك.ع)
عنوان الافصاح:	افصاح مكمل من شركة أموال الدولية للاستثمار (ش.م.ك.ع) بخصوص نتائج اجتماع مجلس الادارة المنعقد بتاريخ 2020/12/24.
تاريخ الافصاح السابق:	2020/12/27
التطور الحاصل على الافصاح:	يسرنا ان نحيطكم علما بأن شركة أموال قد اكملت صفقة بيع حصتها في شركة شركة الشامل الدولية القابضة ("الشامل") (ش.م.ك.م.) بقيمة 335 الف د.ك.
أثر المالي على التطور الحاصل:	<p>تم تقدير الأثر المالي بناءً على بيان المركز المالي المرحلي المكثف الموحد للشركة كما في 30 سبتمبر 2020 (القيمة الدفترية للاستثمار في الشركة الزميلة) وهو عرضة للتغيير بسبب التغيرات في الشركة الزميلة الأساسية. سوف تنعكس المبالغ النهائية في البيانات المالية السنوية / ربع السنوية الصادرة عن الشركة.</p> <p><u>الأثر المالي المتوقع خلال الربع الأول المنتهي في 31 مارس 2021</u></p> <p>بناءً على بيان المركز المالي المرحلي ، فإننا نقدر التأثير المالي، والذي يخضع للتغيير، على أنه انخفاض في القيمة الدفترية للاستثمار في الشركات الزميلة بمبلغ 328 ألف دينار كويتي وزيادة في النقد والنقد المعادل بمقدار مبلغ 335 ألف دينار كويتي.</p> <p>ربح في بيان الدخل بمبلغ 7 آلاف دينار كويتي.</p>

*Roulhan*

سيد أكبر بخاري  
عضو مجلس الادارة والرئيس التنفيذي

Syed Akbar Bokhari

Board Member and Chief Executive Officer



**Supplementary Disclosure**

<b>Date:</b>	12/01/2021
<b>Name of the listed Company:</b>	Amwal International Investment Company (K.S.C.P.)
<b>Disclosure title:</b>	Supplementary disclosure from Amwal International Investment Company (K.S.C.P.) regarding the results of the Board meeting held 24/12/2020
<b>Date of previous disclosure</b>	27/12/2020
<b>Developments that occurred to the disclosure:</b>	We are pleased to inform you that Amwal has completed the sale transaction for selling its stake in Al Shamel International Holding Company ("Al Shamel") (KSCC) for an amount of KD 335 thousand.
<b>Financial Impact of the occurring development:</b>	<p>The financial impact has been estimated based on the interim condensed consolidated statement of financial position of the Company as of September 30, 2020 (carrying value of the investment in associate company) and is subject to change due to changes in the underlying associate company. Final amounts will be reflected in the annual/quarterly financial statements issued by the Company.</p> <p><b><u>Estimated Financial Impact for the First Quarter ended March 31, 2021</u></b> Based on the interim statement of financial position, we estimate the financial impact, which is subject to change, to be a decrease in the carrying value of investment in associate companies by an amount of KD 328 thousand and an increase in cash and cash equivalents by an amount of KD 335 thousand.</p> <p>A gain in the income statement of KD 7 thousand.</p>

*Bokhari*

سيد أكبر بخاري  
عضو مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

Syed Akbar Bokhari

Board Member and Chief Executive Officer

